
jlХУ

е t

ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов 

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

От: Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП, АБВ, Движение 21 

Относно: Новите контейнери за смет

Уважаеми г-н Кмет,

През месец септември 2021г. община Велико Търново и фирма „Нелсън 
Чистота" ЕООД подписват нов пет годишен договор за сметосъбиране и 
сметоизвозване на битови отпадъци на територията на гр. Велико Търново, с. 
Шереметя, с. Малък чифлик и с. Арбанаси на обща стойност 10 200 000 лв. без ДДС. 
В предмета на договора е посочено, че фирмата изпълнител трябва освен да събира 
и транспортира битовите отпадъци, да достави нови контейнери -  тип „норд", 540 
бр., като замени старите тип „бобър". Последното трябва да започне до три месеца 
след сключването на договора. За да не бъдем дребнави, оставяме настрана факта, 
че доставката на новите съдове стартира през пролетта на тази година, вместо в края 
на миналата 2021г. Защото това е по -  малката беда. С огромно очакване 
„посрещнахме" новите контейнери. За съжаление радостта беше кратка. С просто 
око се вижда, че те са твърде големи за мащабите на града и техническите 
възможности на нашите улици. Честно казано, първоначално помислих, че е станала 
някаква грешка и ще бъдат закарани на правилното място. Но, точно обратното-ден



след ден поникваха нови и нови големи сиви съдове из целия град. Добре, че 
българинът е изобретателен...за да се вместят новите контейнери в недостатъчното 
място бяха изпробвани редица иновативни идеи: някои бяха разположени 
половината на тротоара, половината в гнездото за кофи, като с помощта на дървени 
палети се подпряха от всички страни. Друго архитектурно решение пък се „справи" с 
проблема като се настаниха новите контейнери направо на автобусните спирки (и 
без това на повечето няма обособени места за сядане, поне да се оползотвори 
пространството). А за любителите на екстремното придвижване в града - пеша или с 
автомобил, можете да видите от новите „норд" съдове или направо върху целия 
тротоар, или пък направо върху пътното платно. Все пак от община Велико Търново 
уверяват, че всичко това е временно и поетапно ще бъдат разширени гнездата за 
съдове, така че да паснат по мярка на новите. Работни групи били ангажирани. Само 
не става ясно, разширението, от тесните тротоари ли ще се компенсира или от 
уличната мрежа, която изобщо не искам да коментирам...

Във връзка с гореизложеното възникват следните въпроси:

1. Кой избра новите контейнери за смет тип „норд" ?
2. Ако не е Вашата администрация, а фирмата изпълнител, проверихте ли 

дали отговарят на техническата специфика на града?
3. Намирате ли новите съдове за подходящи? Ако „Да", как конкретно ще им 

намерите такива места в града, на които да не пречат на движението, да 
не застрашават пешеходците и не на последно място да изглеждат 
естетически добре, за да се впишат в целия архитектурен ансамбъл?

Очаквам Вашия отговор с нови иновативни решения!

С Уваженй< ... Валерия Дончева


